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Op 19 maart waren er 30 mensen aanwezig in de Miente in Oosterwolde. Er 
waren 9 scholen vertegenwoordigd. De GMR was voltallig present, alsmede 
1 lid en 1 aspirant lid van de Raad van Toezicht. Het stafbureau werd verte-
genwoordigd door de bestuurder en de 2 directeuren. 

Phia van den Berg, directeur bedrijfsvoering bij Comprix, presenteerde de 
meerjarenbegroting van Comprix en nam ons mee door de verschillende 
geldstromen, rekenmodellen en regelingen. Phia ging in op vragen uit de 
zaal en wist alles, ook voor een leek, helder uit te leggen. 
Na een korte onderbreking waarin iedereen van tafelgroep wisselde werden 
er 12 stellingen aan de zaal voorgelegd, waarop met “waar of niet waar” ge-
antwoord kon worden. De aanwezigen bleken al een goede kennis te heb-
ben van het onderwerp.  
Vervolgens werd er aan de tafels gediscussieerd over een actueel probleem, 
namelijk de vrijwillige ouderbijdrage. Voor sommige scholen zijn de inkom-
sten dusdanig teruggelopen dat er gekozen moet gaan worden tussen activi-
teiten als bijvoorbeeld Sinterklaas of het schoolreisje. 
In de 3 gemeenten bleek het beleid ook (nog) niet gelijk, wat ook weer voor 
verschillen zorgt.  De conclusie was unaniem dat alle kinderen mee moeten 
kunnen doen en dat activiteiten als feesten en uitstapjes deel moeten uitma-
ken van het aanbod op school. Hoe we dat moeten gaan realiseren is wel 
een vraag, maar dat we dat willen is duidelijk. 

Tot slot werd er nog met elkaar van gedachten gewisseld over een aantal 
stellingen rond de rol van de MR bij financiële zaken. Het leverde opnieuw 
geanimeerde gesprekken op.  
 
De presentatie, de stellingen en een checklijstje voor de MR aangaande  
financiële zaken staan op SharePoint in groep 5b. Deze map is toeganke-
lijk via het mailadres van de MR. De deelnemers aan de thema-avond den-
ken dat het een goed idee is om met de eigen MR het onderwerp ook eens 
te behandelen. Hiervoor kun je gebruik maken van de materialen in 5b. 
 
In de Volkskrant van 11 april jl. stond een interessant artikel over de  
vrijwillige ouderbijdrage en de wijze waarop ze in Utrecht proberen dit pro-
bleem op te lossen. Zie hiervoor de volgende pagina 
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Utrecht wil kansenongelijkheid  
basisonderwijs aanpakken door  
ouderbijdragen in één grote pot te 
stoppen 
 
De gemeente Utrecht wil samen met basisschoolbesturen een ‘solidariteitsfonds’ 
oprichten om de vrijwillige ouderbijdrage eerlijker te verdelen. Via een gezamen-
lijke rekening moeten Utrechtse kinderen volgens wethouder Eelco Eerenberg 
(Onderwijs) meer gelijke kansen krijgen. 
‘Op sommige scholen met minder te besteden gaan kinderen nauwelijks op 
schoolreisje’, zegt Eerenberg. ‘Terwijl ik het die leerlingen juist gun: zij gaan er 
vaak in het weekend niet op uit. Extra schoolactiviteiten moeten geen luxe of fran-
je zijn: het hoort bij de basisschooltijd om buiten school plezier te maken.’ 
 

Deelnemende scholen storten volgens zijn plan alle ouderbijdragen in een collec-
tieve pot. Daarna ontvangen deze scholen per leerling hetzelfde bedrag, bedoeld 
voor onder meer schoolreisjes, sport- en feestdagen. Ouders bepalen zelf hoeveel 
geld ze willen storten in het fonds. Eerenberg hoopt dat ouders die de middelen 
hebben ook voor anderen bijdragen. ‘Dan helpen we elkaar.’ Ook bedrijven kun-
nen een bijdrage doen. 
 

Grote verschillen 
 
Al jaren staat de vrijwillige ouderbijdrage ter discussie: scholen mogen zelf de 
hoogte van de bedragen vaststellen, waardoor er grote verschillen ontstaan tussen 
wat ze kunnen uitgeven aan extra activiteiten. Toenmalig onderwijsminister Den-
nis Wiersma (VVD) zei vorig jaar in de Tweede Kamer dat scholen de ouderbijdra-
ge soms als verkapte selectiemethode gebruiken, omdat een hoog bedrag armere 
ouders kan afschrikken. De gemeente Amsterdam geeft inmiddels geen subsidie 
meer aan scholen met een vrijwillige ouderbijdrage boven de 225 euro. 
Sinds 2021 mogen scholen kinderen niet meer uitsluiten van activiteiten als de ou-
derbijdrage niet is betaald. In Utrecht zijn de verschillen tussen de bedragen die 
scholen vragen groot: van niets tot honderden euro’s per kind. Dat leidt volgens 
wethouder Eerenberg in de praktijk tot kansenongelijkheid. 
Om die reden besloot de Katholieke Scholenstichting Utrecht (KSU), waar 25 ba-
sisscholen onder vallen, begin dit schooljaar om de ouderbijdrage niet te innen. Ze 
doen mee aan de werkgroep van Eerenberg die de plannen verder uitwerkt. ‘We 
zijn gemotiveerd om tot een aanpak te komen die goed is voor zowel de Utrechtse 
kinderen als de samenleving’, zegt een woordvoerder van de scholenkoepel. 
Ook de grootste Utrechtse scholengroep SPO Utrecht, waar 38 openbare scholen 
onder vallen, is enthousiast over het vormen van een solidariteitsfonds. De groep 
wacht de uitspraak van haar medezeggenschapsraad af in een definitief besluit. ‘Ik 
hoop dat we mee kunnen doen’, zegt bestuursvoorzitter Anko van Hoepen. 
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Volledige afschaffing 
 
Afgelopen zomer riep een coalitie van onderwijsorganisaties de Tweede Kamer op tot een volle-
dige afschaffing van de ouderbijdrage. Voor Marco Frijlink, voorzitter van Vereniging Openbaar 
Onderwijs, is dat nog steeds het belangrijkste doel. Hij vindt het Utrechtse plan mooi, maar niet 
genoeg. ‘Dit soort initiatieven halen de druk er voor de politiek in Den Haag meer af.’ 
Wethouder Eerenberg is ook voor het volledig afschaffen van de ouderbijdrage. ‘Totdat de over-
heid daarover besluit, wil ik lokaal de verschillen vereffenen.’ 
 
Ongeveer de helft van de scholen heeft bezwaar tegen het fonds. Zo doet Jenaplanschool Witte-
vrouwen niet mee. ‘De vrijwillige ouderbijdrage is voor ons enorm belangrijk’, zegt directeur 
Jaap Nelissen. Het normbedrag voor hun ouderbijdrage ligt op 150 euro per kind per jaar, maar 
ook als ouders niet bijdragen kunnen hun kinderen meedoen met de activiteiten. 
‘Er is vanuit de overheid al een achterstandsregeling die kansenongelijkheid enigszins recht-
trekt’, zegt Nelissen. Hij zou het oneerlijk vinden als de ouders van zijn school dan ook nog moe-
ten meebetalen aan activiteiten voor andere scholen. ‘Dan hebben wij minder te besteden.’ 
Met de scholen die tegen zijn is afgesproken dat hun bezwaren worden meegewogen bij de 
vormgeving van het fonds, in de hoop dat ze toch gaan meewerken. 
 
‘We kunnen niet wachten tot de laatste school over de dam is, we moeten gewoon beginnen’, 
zegt Eerenberg. Het is de bedoeling dat het solidariteitsfonds in 2025 in werking is. 
 
Bron :Volkskrant 

 

 

 

Tijdens het eerste deel van de vergadering vond het halfjaarlijks gesprek met de RvT plaats. 

We hebben o.a. met elkaar gesproken over het verder in beeld brengen van de GMR. Nieuws-

brieven worden niet door iedereen gelezen. Ze staan nu wel op SharePoint, zodat ze voor per-

soneel makkelijker toegankelijk zijn geworden.  

Probleem blijft de afstand van de GMR tot de scholen, zowel  in de organisatie als fysiek. We 

beslaan een groot gebied met Comprix. Uitkomst van dit gesprek is dat de contactpersonen 

uit de GMR de MR van de scholen gaan bezoeken. We willen proberen om op te halen wat 

we nog beter kunnen doen. Hoe brengen we de GMR meer onder de aandacht? 

Er zijn afspraken gemaakt om het volgende halfjaarlijks gesprek met een doorlopende agenda 

te starten. Een werkgroep van 3 GMR-leden en 2 leden van de Rvt zullen hier een voorstel voor 

maken. Het volgende gesprek vindt plaats in november.  

In het tweede deel van de vergadering is er gesproken over het bestuursformatieplan. De GMR 

heeft tijdens de vorige vergadering besloten dat vragen over nieuwe beleidsstukken in eerste 

aanleg schriftelijk gesteld zullen worden. In deze beeldvormende ronde werden er nog wat  

details opgehelderd. Tijdens de volgende vergadering zal de oordeelsvorming rond dit stuk  

centraal staan. 

 De integriteits- en gedragscode en het veiligheidsbeleid lagen voor besluitvorming op tafel. Er 

is respectievelijk een positief advies en instemming gegeven op deze stukken.  

Donderdag 11 april 

GMR VERGADERING  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Volgende vergadering 

GMR     donderdag 11 

april 

     

Contact met de GMR 

Uiteraard is er ook een OneDrive 

verbonden aan het mailadres. Het is 

een goed idee om hier de stukken 

van de MR te archiveren, zodat er 

continuïteit blijft in de overdracht 

van informatie binnen de MR. 

De vergaderingen van de GMR zijn 

openbaar en worden gehouden in 

de bovenzaal van het stafbureau in 

Wolvega.   

Elke school heeft binnen de GMR 

een contactpersoon.  Bij vragen of 

suggesties kun je de contactper-

soon mailen of via het  mailadres 

De GMR communiceert de agenda 

en stukken voor de vergadering via 

SharePoint.                    

 Iedere MR heeft een mailadres:  

mr.schoolnaam@comprix.nl 

Via dit adres worden informatie en 

uitnodigingen gestuurd. Binnen deze 

Office-omgeving kan ook Share-

Point worden geopend. Je doet dit 

door te klikken op de tegel Share-

Point  bovenin de balk. Ga dan naar 

teamsite. Op de startpagina klikken 

op groepen. Je komt dan op 5b,info 

voor MR. Hier staan o.a. de vastge-

stelde notulen en beleidsstukken. 

 

gmr@comprix.nl  

contact opnemen. 

 

Dringend verzoek om mail 

voor de GMR naar boven-

staand adres te sturen en 

niet naar het werkadres van 

de secretaris.  
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Het huishoudelijk reglement is op verzoek van de leden gewijzigd. De struc-
tuur van de vergadering (Beeld-Oordeel-Besluit) is nu in het reglement vast-
gelegd. Ook de manier waarop we starten met de beeldvorming bij een 
nieuw stuk is vastgelegd; via Teams wordt het stuk gedeeld en elk lid voegt 
vragen en opmerkingen toe. Deze worden dan 1 week voor de vergadering 
gedeeld met de bestuurder, zodat die zich kan voorbereiden. Deze manier 
van werken zorgt voor een beter tempo in de vergadering. Binnen de GMR 
weten we welke vragen een onderwerp oproept. Het gesprek daarover is al 
op gang gebracht. Vragen over getallen of een regeling kunnen meteen ter 
vergadering beantwoord worden.  

Tijdens de vorige vergadering kreeg de GMR een toelichting op de onder-
wijsregio regio Noord. Dit is een nieuwe samenwerking tussen verschillende 
onderwijsorganisaties in Noord Nederland. Het is gebaseerd op het rapport 
van Merel van Vroonhoven, het onderwijsakkoord van april 2022, de Tweede 
Kamerbrief van juni 2022, het advies ‘Kinderen eerst’ – Van de Bunt 
(Asscher) en gesprekken met partners in het onderwijsveld. In maart 2023 
vroeg het ministerie van OCW wie er voorloper onderwijsregio wilde wor-
den.  
Noord Nederland heeft met ca 55 primair onderwijs besturen, de lerarenop-
leidingen en de vakbonden een aanvraag voorloper onderwijsregio voor 
2024 gedaan. Inmiddels is het plan van aanpak goedgekeurd en wordt  de 
beweging verder in gang gezet. Comprix neemt deel aan deze onderwijsre-
gio. In mei is er een informatiebijeenkomst waar we verdere toelichting zullen 
krijgen.  
 
Agenda 
De volgende GMR vergadering is op dinsdag 18 juni.  
Dan o.a. op de agenda de jaaragenda van de GMR, contacten met de scho-
len en het zoeken naar een personeelslid om de laatste vacature in de GMR 
te vervullen. 

De volgende  

GMR vergadering op 

dinsdag 18 juni  


